
 
 

 
 

Αθήνα, 21 Φεβρουαρίου 2025 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα: «Καθυστερήσεις και ελλείψεις στο εξοπλιστικό πρόγραμμα 

των Ενόπλων Δυνάμεων» 

               

Η ενίσχυση της αποτρεπτικής ικανότητας της χώρας μας αποτελεί ζήτημα ύψιστης 

σημασίας, ιδιαίτερα σε μια περίοδο αυξημένων γεωπολιτικών προκλήσεων. 

Ωστόσο, παρατηρούνται σημαντικές καθυστερήσεις στην υλοποίηση κρίσιμων 

εξοπλιστικών προγραμμάτων. Σύμφωνα με το Ετήσιο Σχέδιο Δράσης 2024 του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, προβλέπεται η συμβασιοποίηση 5 προγραμμάτων 

απόκτησης ή αναβάθμισης οπλικών συστημάτων και 10 προγραμμάτων 

βελτίωσης και υποστήριξης υφιστάμενων συστημάτων έως το τέλος του 2024. 

Ωστόσο, μέχρι σήμερα, η πρόοδος σε αυτά τα προγράμματα είναι περιορισμένη, 

γεγονός που εγείρει ανησυχίες για την ετοιμότητα και την αποτελεσματικότητα 

των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Ποιο είναι το τρέχον χρονοδιάγραμμα για την ολοκλήρωση των προγραμματισμένων 

εξοπλιστικών προγραμμάτων;  

2. Ποιες είναι οι κύριες αιτίες των καθυστερήσεων και ποια μέτρα λαμβάνονται για την 

επιτάχυνση της υλοποίησής τους; 
 

 
 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
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